

Plats: Godtemplargården, Ockelbo

Datum: den 18 oktober 2016

Närvarande ledamöter: David Söderström
Julia Danberg
Isak Ferm

Ej närvarande ledamöter: Julia Andersson

§1. Idéer som ska till styrelsen

Discogruppern ansåg inte att ha några idéer som ska till styrelsen.

§2. Info från styrelsen

Styrelsen informerade discogruppern om att Samuel Berglund är utesluten ur UNF.

§3. Ledamöter

Julia föreslog att Daniel Sigvardsson ska ta Samuel Berglunds plats. Julia kollar med Daniel Sigvardsson om han är intresserad utav det. Julia föreslog även att Oscar Ylinen och Matilda Holm ska frågas om dom vill vara med i discogruppern.

§4. "Enhet" under discogruppern

Discogruppern beslutade att skapa en checkgrupp med uppdraget att ganska förslag som kommer in till discogruppern samt vara den grupp som genomför utredningar utav olika slag för discogrupperns räkning. Ledamöterna i checkgruppen väljs på nästa möte med beredning någon vecka innan.

§5. Dom nya som jobbar på discona

På förra discogrupperns mötet så fick David i uppdrag att ta fram ett förslag om dom nya som jobbar på discona. Discogruppern valde att godkänna förslaget och lägga det regelverket i drift med omedelbar verkan. Regelverket finns vid dess namn på hemsidan. Regelverksnamn: Regelverket för dom nya som jobbar på discona.

§6. Idéer till framtida discon

Isak gav förslag på pilkastning mot zombiehuvud, Julia gav förslag på UNF Gävleborgs skateboardsimulator samt Junis Gävleborgs hoppborg.

§7. Rapport utav spökgången

Julia som är ansvarig för spökgången gav en rapportering om hur det går med den i nuläget, kortfattat så är spökgången inte klar än men övergripande sätt så går det bra än så länge.

§8. Utbildning utav medlemmar

David lämnade ett förslag om hur utbildning samt utveckling ska kunna ske på discos, samt vad varje "team" har för uppgift i discosammanhangen. Discogruppern beslutade att godkänna förslaget och ta den i drift med omedelbar verkan.

§9. Schema

Discogruppern fann ingen direkt som ska göra på den delen.

§10. Korrigeringar

Discogruppern fann inga korrigeringar som genomfördes.

§11. Återkommande problem

Julia föreslog som en förbyggande åtgärd att enbart spökgångsansvariga städar i spökgången. Resterande "spöken" hjälper till att städa på discodelen. Discogruppern godkände Julias förslag.

David nämnde återkommande problem med schemabyten, att dom byter scheman utan att kolla med honom innan dom byter samt innan David hinner kolla så att resterande delar utav schemat går ihop, Julia tillagde att hon anser att dom kan vara "flexibla" medans dom har rast och gå dit där det behövs hjälp, David höll med om den saken och sa att det är så som resurs innebär. Men discogruppern beslutade

§12. Övriga frågor

Inga övriga frågor